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PROTOKÓŁ Nr XLV/2024 

 Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

z dnia 21 marca 2024 r. w godzinach 9:00 – 11:40 
 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni: 14 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 8 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Małgo-

rzata Patkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz, Radny Powiatowy Pan Stanisław Or-

łowski, Radny Powiatowy Pan Mirosław Bartoś, 

, Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Komarówce Podlaskiej Pani Małgorzata Babicz,  Zastępca 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Komarówce Podlaskiej Pani Agnieszka Hermaniuk, Dyrektor Ze-

społu Szkół Samorządowych w Komarówce Podlaskiej Pan Andrzej Nazarko. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne, 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy, 

2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie 

1) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Koma-

rówka Podlaska – Etap II; 

2) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdom-

ności zwierząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2024 rok; 

3) wprowadzenia Gminnego Programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony 

ofiar przemocy domowej na lata 2024-2028; 

4) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjali-

styczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowi-

tego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania, szczegółowych warunków przyzna-

wania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania 

wykonywania takich usług; 

5) funduszu sołeckiego; 

6) udzielenia pomocy finansowej przeznaczonej na współfinansowanie Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Kolembrodach; 

7) udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej 

Nr 1242L Komarówka Podlaska – Wiski; 

8) udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej 

Nr 1106L Kolembrody-Mokre na odcinku o dł. 870 mb; 

9) udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na budowę chodnika w ciągu 

drogi powiatowej Nr 1240L w m. Derewiczna; 

10) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

11) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

4) Wolne wnioski i informacje. 

5) Zamknięcie obrad. 
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Ad. 1.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Otworzyła XLV Sesję Rady Gminy Ko-

marówka Podlaska, poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady Gminy Komarówka Podlaska jest zwo-

łana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Powitała 

zebranych. Stwierdziła na podstawie listy obecności, iż Rada jest władna do podejmowania uchwał, 

ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka Podlaska w sesji uczestniczy 14 Radnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej obecny 

2 Golanko Stanisław Paweł obecny 

3 Ilczuk Sławomir obecny 

4 Klimiuk Tomasz obecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 

6 Lisiecki Jakub obecny 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 

9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł obecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 

 

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

Ad. 1.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokół, z poprzedniej sesji 

Rady Gminy Komarówka Podlaska był wyłożony do wglądu. Zapytała, czy ktoś ma uwagi do pro-

tokołu. Wzorem poprzedniej sesji, zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem przyjęcie 

protokołu, z poprzedniej sesji, bez odczytywania? 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że protokół z poprzedniej 

sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Ad 1.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia porządku 

obrad. Porządek obrad Państwo otrzymali. Czy ktoś z Państwa ma uwagi do porządku obrad? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem porządku 

obrad? 

 

głosowanie Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 21 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 
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11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne, 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy, 

2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie 

12) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Koma-

rówka Podlaska – Etap II; 

13) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdom-

ności zwierząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2024 rok; 

14) wprowadzenia Gminnego Programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony 

ofiar przemocy domowej na lata 2024-2028; 

15) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjali-

styczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowi-

tego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania, szczegółowych warunków przyzna-

wania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania 

wykonywania takich usług; 

16) funduszu sołeckiego; 

17) udzielenia pomocy finansowej przeznaczonej na współfinansowanie Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Kolembrodach; 

18) udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej 

Nr 1242L Komarówka Podlaska – Wiski; 

19) udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej 

Nr 1106L Kolembrody-Mokre na odcinku o dł. 870 mb; 

20) udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na budowę chodnika w ciągu 

drogi powiatowej Nr 1240L w m. Derewiczna; 

21) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

22) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

4) Wolne wnioski i informacje. 

5) Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. 

Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 2.1 
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Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. W tym okresie między 

sesyjnym przygotowujemy przetarg na budowę sieci wodociągowej wraz z przyłączami. To jest to, 

co podpisaliśmy umowę z Panią Skarbnik w Urzędzie Marszałkowskim na 3 miliony złotych.  

Wczoraj ten przetarg został ogłoszony. On jest rozetapowany na dwa lata. W tym roku chcemy 

zrobić tę spinkę między Wólką Komorowską a Wiskami, zrobić ogniwo fotowoltaiczne na oczysz-

czalnie ścieków i w tym roku, żeby wykonać sieć w ulicy Lubelskiej w kierunku naszego stadionu 

gminnego. W roku następnym byłby zbiornik retencyjny na stacji ujęcia wody w Komarówce i cała 

kompleksowa modernizacja gminnej oczyszczalni ścieków. Tak tu mamy zaplanowane i tak to zo-

stało ogłoszone. Tutaj łączna wartość tej umowy to 3 470 459 złotych. Zobaczymy jak przetarg 

wyjdzie, to jest wartość, że tak powiem kosztorysowa, na to mamy zabezpieczone środki z umowy. 

Chcieliśmy to w miarę szybko ogłosić, gdyż z tych informacji wynika, że teraz te przetargi wodno-

kanalizacyjne dobrze wychodzą, jest duże zainteresowanie, dlatego już teraz to zostało ogłoszone. 

Przygotowujemy dokumentację do przetargu na remont Szkoły Podstawowej w Komarówce Pod-

laskiej. Tutaj chcemy, jak nam się to uda, to jeszcze w tej kadencji ogłosić postępowanie przetar-

gowe, żeby wykonawcę wyłonić w maju, a w czerwcu, żeby ewentualnie wykonawca wszedł na 

budowę, w ten czas część uczniów by się uczyła w liceum i całe wakacje i troszkę września na ten 

remont by nam zeszło. Tam planujemy wymianę instalacji elektrycznej, wodnej, kanalizacyjnej, 

przebudowy łazienek, malowanie całej szkoły, remont kuchni i remont zmywalni. To jest w ramach 

tego Polskiego Ładu i to chcemy bardzo, bardzo szybko, tak jak powiedziałem, zrobić, żeby w tym 

okresie wakacyjnym można było dokonać tego remontu. I też projektanci przygotowują, w ramach 

tego Polskiego Ładu, taki na razie plan zagospodarowania tej działki przy szkole pod kątem lokali-

zacji Przedszkola Samorządowego, bo tak zgodnie z przyjętym budżetem to Przedszkole będziemy 

realizowali w 2025 roku ale w tym roku chcemy wykonać dokumentację, wszystkie uzgodnienia, 

żeby w następnym roku, w 2025 można było to zrealizować i Przedszkole, żeby powoli się przeno-

siło do tego nowo wybudowanego obiektu. Realizowany jest projekt budowy sieci wodociągowej 

tej dużej. Przyłącza są robione i w Kolembrodach, w Żeliźnie jest sieć robiona. Tutaj kolejny taki 

etap 15 kwietnia chcemy rozliczyć, wystąpić w oknie płatniczym o dofinansowanie i wykonawcy 

to zapłacić. Ogłosiliśmy i nastąpiło otwarcie ofert na remont świetlicy wiejskiej w Wiskach. Tych 

ofert wpłynęło aż 9, najtańsza to była 172 000 zł, najdroższa 309 000 zł. Sprawdzamy te oferty. Ta 

najtańsza oferta miała rażąco niską cenę. Wykonawca musi wyjaśnić te wątpliwości dotyczące ra-

żąco niskiej ceny, jeżeli wyjaśni tego wybierzemy,  jeżeli nie, to następna oferta będzie wchodziła 

w rachubę. Ale zainteresowanie było bardzo duże i tak jak mówię rozrzut cenowy też trzeba powie-

dzieć bardzo duży. Powiat ogłosił przetarg na budowę dróg powiatowych Przegaliny Duże - Żulinki 

i Żelizna - Kolembrody. Też już było otwarcie tych ofert 15 marca. bardzo dobre oferty kosztowo 

wpłynęły. Bo na tą drogę Przegaliny Żulinki 3 175 000 zł i Żeliznę Kolembrody 3 977 000 zł. PRD 

Lubartów te najkorzystniejsze oferty złożyło. Tam jest miesięcy czas realizacji od podpisania 

umowy. Także bardzo dobra wiadomość dla mieszkańców i Przegaliny Dużych i Żelizny i Kolem-

bród, bo tyle pieniędzy mamy, wystarczy, nawet mamy troszkę więcej niż te oferty są. Otrzymali-

śmy dofinansowanie jako Gmina na naukę języka angielskiego w Szkole Podstawowej, taki projekt 

składaliśmy. Prowadzimy dalej sprzedaż węgla, tam już zostało 16 ton tej frakcji 25,50. Myślę, że 

ją przesiejemy, żeby ten miał odrzucić i żeby to w miarę nawet gdzieś tam cenowo zejść, żeby to 

już nie trzymać na następny sezon grzewczy. Przygotowujemy dokumentację już jest PFU wyko-

nane, na wymianę oświetlenia w ramach Polskiego Ładu Rozświetlamy Polskę, bo to oświetlenie, 

które teraz w Komarówce zostało wymienione, to nie z tego projektu, tylko to w ramach konserwa-

cji oświetlenia ulicznego, natomiast tamten projekt jeszcze jest przed przetargiem PFU, chcemy 

jeszcze zrobić taki audyt oświetleniowy no i będziemy ogłaszali przetarg. Wycięliśmy te zakrza-

czenia, krzaki przy drogach gminnych tutaj na terenie całej Gminy. Myślę, że to jest widoczne. I 

bieżące sprawy prowadziłem, przyjmowałem interesantów, brałem udział w pracach komisji. Dzię-

kuję. 

 

Ad. 2.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Szanowny Panie Wójcie, Szanowna 
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Rado,  pełniłam dyżury, uczestniczyłam w Komisji Oświatowej, w Komisji Budżetowej, podpisy-

wałam uchwały, życzenia, zaproszenia. Dziękuję. 

 

Ad. 3.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu następnego 

uchwalenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Komarówka Pod-

laska – Etap II. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, to jest kolejny etap zmiany planu zagospoda-

rowania przestrzennego. Takim głównym tutaj bodźcem, to były te wnioski składane przez miesz-

kańców i przez niektóre firmy zainteresowane lokalizacją farm fotowoltaicznych i myśmy zmienili 

studium i teraz chcieliśmy do tego studium już dopracować miejscowy plan zagospodarowania prze-

strzennego. Te wnioski, które zostały złożone w terminie, przeszły weryfikację, zostały tutaj ujęte. 

Dodatkowo mamy trzy działki niezwiązane z fotowoltaiką: tutaj w Komarówce Podlaskiej, w Brzo-

zowym Kącie i w Wiskach, które też mieszkańcy, właściciele działek złożyli, żeby zmienić przezna-

czenie w planie zagospodarowania przestrzennego. Konkretne działki każdy z Państwa w materia-

łach otrzymał, także one są tutaj. Cała procedura już została wypełniona. Zostało nam tylko podjęcie 

tej uchwały. To tak tytułem krótkiego wprowadzenia. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania odno-

śnie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Komarówka Podlaska ? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Komarówka Podlaska – Etap II 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za uchwaleniem 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Komarówka Podlaska – Etap 

II. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Komarówka Podlaska – Etap 

II. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie uchwa-

lenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Komarówka Podlaska – 

Etap II została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 3.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu następnego do 

podjęcia uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapo-

biegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2024 rok. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, jeżeli chodzi o Program opieki nad Zwie-

rzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Komarówka Pod-

laska, to taki Program jest przyjmowany corocznie. Termin przyjęcia tego programu to jest 31 

marca danego roku kalendarzowego na rok bieżący. Program opracowywany jest na podstawie ar-

tykułu 11 ustawy o ochrony zwierząt i obejmuje w szczególności zapewnienie bezdomnym zwie-

rzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, opiekę nad wolno żyjącymi kotami w tym ich dokarmia-

nie, odławianie bezdomnych zwierząt, obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt schroni-

skach dla zwierząt, poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, usypianie ślepych miotów, 
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wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich oraz za-

pewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem zwie-

rząt. Program był konsultowany przez powiatowego lekarza weterynarii oraz koła łowieckie. Otrzy-

mał pozytywną opinię, a na realizację Programu na rok 2024 planujemy kwotę 22 000 zł. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania odno-

śnie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2024 rok? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta 

Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o odczytanie projektu uchwały w 

sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2024 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Odczytała projekt uchwały w sprawie 

określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2024 rok. . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno-

ści zwierząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2024 rok. . 

 

głosowanie Podjęcie uchwały określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Komarówka 

Podlaska na 2024 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie okre-

ślenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2024 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Komarówka Podlaska na lata 2024-

2028. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Agnieszka Zieniuk – Zgodnie z ustawą 

o przeciwdziałaniu przemocy domowej do zadań własnych gminy należy opracowanie i realizacja 

gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy 

domowej. Poprzednio obowiązywał Program w latach 2018-2023. Konieczne jest zgodnie z wpro-

wadzoną nowelizacją ustawy właśnie o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie, przyjęcie nowego 

Programu. Program stanowi narzędzie do przeciwdziałania przemocy domowej i zmniejszenia jej 

negatywnych następstw. Podstawę programu stanowi diagnoza problemu przemocy i jego rozmia-

rów na terenie naszej Gminy. Ponadto program zawiera charakterystykę przemocy, założenia gmin-

nego systemu przeciwdziałania przemocy, określa podstawy prawne, wykaz celów, zadań i kierun-

ków programu, jego adresatów. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania odno-

śnie tej uchwały? 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta 

Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających 

Przemocy Domowej w Gminie Komarówka Podlaska na lata 2024-2028. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej w Gminie Komarówka Podlaska na lata 2024-2028. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Do-

mowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Komarówka Podlaska na 

lata 2024-2028. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 
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8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie przy-

jęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających 

Przemocy Domowej w Gminie Komarówka Podlaska na lata 2024-2028 została przyjęta jednogło-

śnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 3.4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania, szczegółowych warunków przyzna-

wania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykon-

ywania takich usług. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Agnieszka Zieniuk – Proszę Państwa, 

w grudniu została przyjęta uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatno-

ści za usługi sąsiedzki,e usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem spe-

cjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe wa-

runki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz tryb ich pobierania w gminie Komo-

rówka Podlaska. Uchwała ta została uznana przez nadzór wojewody za nieważną w części dotyczą-

cej usług sąsiedzkich. Zgodnie z rozstrzygnięciem nadzorczym uchwała wymaga doprecyzowania 

zagadnień dotyczących szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru oraz zakresów usług są-

siedzkich. Wobec powyższego ta uchwała została doprecyzowana. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta Wo-

dzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psy-

chicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu 
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ich pobierania, szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu 

usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjali-

styczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zabu-

rzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania, szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wy-

miaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania, szczegółowych warunków 

przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania 

wykonywania takich usług. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 
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10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie szcze-

gółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psy-

chicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu 

ich pobierania, szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 3.5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 
 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo też zgodnie z Ustawą o 

funduszu sołeckim rada Gminy do końca marca winna podjąć uchwałę, jeżeli jest taka wola, o nie-

wyodrębnianiu środków na fundusz sołecki. Jeżeli takiej uchwały nie podejmiemy, to nasza 

uchwała podjęta po wejściu w życie tej uchwały ona zezwala na wyodrębnienie tego funduszu na 

rok następny, na rok 2025. Jest propozycja, żeby na rok 2025 nie wyodrębniać środków na fundusz 

sołecki. Trochę dyskutowaliśmy o tym na Komisji Budżetowej. Jeżeli jakieś są jeszcze pytania, 

wątpliwości to teraz byśmy wyjaśnili. Generalnie, jest bardzo dużo zadań, o których może jeszcze 

powiem, które będą realizowane w roku 2025 i do których trzeba dokładać spore pieniądze, żeby 

te zadania zrealizować i pozyskać dużo większe środki niż zwrot ze środków tego fundusz sołec-

kiego, te 20%. Także jest taka propozycja, żeby nie wyodrębniać na 2025 rok funduszu sołeckiego. 

Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania odnośnie fun-

duszu sołeckiego? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

funduszu sołeckiego. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie funduszu sołeckiego. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 
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jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
1 7.14 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie fun-

duszu sołeckiego została przyjęta większością głosów przy jednym wstrzymującym się. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 3.6 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przeznaczonej na współfinansowanie 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Te cztery kolejne uchwały to jest udzielenie 

pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu. Warsztat Terapii Zajęciowej od 15 lat prowadzimy. 

Zasada jest taka: 10% jest naszych kosztów, przekazujemy do powiatu, a powiat przekazuje do 

GOPS, który to jest jednostką prowadzącą. Kolejna uchwała to jest ulica Wiskowska, droga powia-

towa. Tak jak już chyba o tym mówiłem, że już jest po przetargu, jest podpisana umowa z wyko-

nawcą na budowę tej drogi i teraz już Powiat do nas wystąpił o zabezpieczenie naszego wkładu 

własnego i to jest kwota 290 000 zł. Kolejna sprawa, ona może nie była omawiana, ale zaszła taka 

potrzeba, takiego bieżącego remontu drogi powiatowej w Kolembrodach, mostu w kierunku tego 

gospodarstwa Pana Wysokińskiego skupującego zboże, kukurydzy. Tam byliśmy razem z Panem 

Dyrektorem Zarządu Dróg i stwierdziliśmy, że trzeba dosypać kruszywa. I też zaparła decyzja, że 

podzielimy się pół na pół i 35 000 zł chcemy dołożyć do Powiatu i Powiat to będzie realizował w 

miarę szybko, bo tam jest ruch bardzo duży i mieszkańcy się uskarżają, że jest dość wąsko i nie ma 

gdzie się wyminąć, po prostu, na odcinku tej drogi tłuczniowej. Kolejna uchwała to jest pomoc do 

budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej w Derewicznie, też jest po przetargu, jest zawarta 

umowa i tutaj 79 000 zł z groszami też chcemy dofinansować, bo już Powiat o to wystąpił, bo już 

pewnie wykonawca przymierza się do wejścia na budowę. To tak ogólnie te cztery uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania odmośnie tych 

uchawł? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przezna-

czonej na współfinansowanie Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej przeznaczonej na współfinansowanie Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Kolembrodach. 

 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przeznaczonej na 

współfinansowanie Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej przeznaczonej na współfinansowanie Warsztatów Terapii Zajęciowej 

w Kolembrodach została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 3.7 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont drogi 

powiatowej Nr 1242L Komarówka Podlaska – Wiski. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania odnośnie 

udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej Nr 1242L 

Komarówka Podlaska – Wiski. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powia-

towi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej Nr 1242L Komarówka Podlaska – Wiski. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej 

Nr 1242L Komarówka Podlaska – Wiski. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi ra-

dzyńskiemu na remont drogi powiatowej Nr 1242L Komarówka Podla-

ska – Wiski. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej PRZECIW 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 
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9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie udzie-

lenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej Nr 1242L Koma-

rówka Podlaska – Wiski została przyjęta większością głosów przy jednym przeciw. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.8 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej 

Nr 1106L Kolembrody-Mokre na odcinku o dł. 870 mb. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powia-

towi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej Nr 1106L Kolembrody-Mokre na odcinku o dł. 870 

mb. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej 

Nr 1106L Kolembrody-Mokre na odcinku o dł. 870 mb? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont 

drogi powiatowej Nr 1106L Kolembrody-Mokre na odcinku o dł. 870 mb. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie udzie-

lenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej Nr 1106L Kolem-

brody-Mokre na odcinku o dł. 870 mb została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.9 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na budowę chodnika w ciągu 

drogi powiatowej Nr 1240L w m. Derewiczna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powia-

towi radzyńskiemu na budowę chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1240L w m. Derewiczna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na budowę chodnika w ciągu 

drogi powiatowej Nr 1240L w m. Derewiczna? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na bu-

dowę chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1240L w m. Derewiczna. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 
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11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie udzie-

lenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na budowę chodnika w ciągu drogi powiatowej 

Nr 1240L w m. Derewiczna została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.10 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej: 

Omówione przez Skarbnika Gminy zmiany znajdują się w objaśnieniu do uchwały Nr 

XLV/350/2024 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 21 marca 2024. 
Objaśnienie do uchwały XLV/350/2024 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 21 marca 2024 stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-

wej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.11 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Omówione przez Skarbnika Gminy zmiany znajdują się w uzasadnieniu do uchwały nr 

XLV/351/2024 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 21 marca 2024 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Uzasadnienie do uchwały XLV/351/2024 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 21 marca 2024 sta-

nowi załącznik do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 
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10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przerwa w obradach 1002-1028 

 

Ad. 4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu wolne wnioski i 

informacje. Czy maja Państwo pytania, wnioski? 

 

Wniosków, pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę Pana Wójta o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy – Szanowna Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, Radni Powia-

towi, Sołtysi, Dyrektorzy Szkół, Kierownicy Jednostek Organizacyjnych, tak jak Państwo wiecie, 

zbliża się koniec kadencji, bieżącej kadencji naszego samorządu. Jest to taki czas podsumowań, tego, 

co zostało zrobione, naszych planów na przyszłość. Ta kadencja jest taką kadencją wyjątkowo szcze-

gólną. Jest to pierwsza kadencja pięcioletnia samorządu, która została i tak wydłużona o pół roku, 

ponieważ ona terminowo powinna się kończyć jesienią, jak wiecie Państwo. Natomiast na skutek 

zbiegu terminu wyborów samorządowych z wyborami parlamentarnymi nasza kadencja została 

przedłużona do końca kwietnia. Kadencja szczególna również z uwagi na te zdarzenia, które miały 

miejsce w trakcie tej kadencji. Chodzi tutaj po pierwsze o pandemie COVID.  Nigdy takiej sytuacji 

nie było, że było do czynienia z tak dużymi obostrzeniami, z tak dużymi restrykcjami związanymi z 

chorobą. My staraliśmy się obsługiwać Państwa jako Urząd nieprzerwanie przez wszystkie dni. Taka 

była moja filozofia, że Urząd to powinien się zamykać ostatni, bo po to jesteśmy tutaj na miejscu, 

żeby służyć wszystkim Państwu. Ta pandemia, oprócz tych obostrzeń, ona też dawała pewne możli-

wości, ponieważ Rząd kierował środki też do samorządów na niwelowanie skutków pandemii i my-

śmy to wykorzystywali. O tym powiem szczegółowo, przy których zadaniach, te środki były wyko-

rzystywane. Jak skończyła się pandemia wybuchła wojna na Ukrainie. Pamiętamy wtedy duża fala 

uchodźców, która także była u nas w Gminie. Mieliśmy pełne obłożenie naszych miejsc noclego-

wych, zarówno w Remizie Strażackiej w Komarówce, jak również, całe piętro Domu Dziecka było 

zagospodarowane na potrzeby uchodźców. Wiele rodzin też otworzyło swoje domy na potrzeby oby-

wateli ukraińskich, którzy uciekali przed wojną. Wszystkim tym obywatelom trzeba było tutaj udzie-

lić pomocy, zrobić zdjęcie, nadać numer PESEL, zrobić niezbędne zakupy. Wiele osób było takich, 

którzy przyjechali dosłownie z reklamówką. Trzeba było kupić wszystko od szczoteczki do zębów 

po ubranie. Myślę, że też staraliśmy się robić to bardzo dobrze ofiarnie i pracownicy Urzędu, sam 

też się tym bezpośrednio zajmowałem, bo naprawdę były sytuacje bardzo takie emocjonalne. Ro-

dziny z dziećmi i w nocy i o różnych porach przyjeżdżały kierowane ze środków recepcyjnych do 

naszej gminy. I było trzeba o to zrobić. Ale na skutek tej wojny potem mamy kryzys energetyczny. 
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Te szybujące ceny opałów i tutaj Rząd też kierował tą pomoc w postaci rozmaitych dodatków, do-

datku osłonowego, węglowego, do pelletu, do gazu, do drewna. Też staraliśmy się to bardzo szybko 

przyjmować te wnioski, żeby mieszkańcy mogli pozyskać pieniądze i kupić ten opał, bo też było 

takie niebezpieczeństwo, że tego opału albo nie będzie, albo będzie w tych bardzo drogich cenach. 

Potem sprzedaż węgla. Rząd nałożył na nas taki obowiązek sprzedaży tego węgla, my ten węgiel 

sprzedajemy do tej pory, przez spółdzielnię Rol-Kąt w Brzozowym Kącie. Tak jak mówiłem, już 

tego węgla nam nie dużo zostało. Myślę, że do końca może nawet tej kadencji uda nam się cały ten 

węgiel sprzedać, rozliczyć, żeby nie było już przechowywania na następny sezon grzewczy, ponie-

waż jakość tego będzie bardzo słaba. I, pomimo kochani, tych rozmaitych zdarzeń, które nie miały 

w poprzednich kadencjach miejsca, staraliśmy się systematycznie realizować te najpotrzebniejsze 

zadania inwestycyjne i nie tylko inwestycyjne, które nakładają na nas ustawy. Inwestycje wykony-

waliśmy na miarę możliwości. Zaraz przedstawię takie zestawienie roczne, każdy rok będzie omó-

wiony. Ilość i wielkość tych inwestycji, zależy w dużej mierze od tego, kiedy i jakie są kierowane 

środki zewnętrzne. To nie tylko zaangażowanie samorządu, ale też możliwości pozyskania środków 

czy unijnych, czy innych środków zewnętrznych powoduje, ile w danym roku realizujemy i jakich 

inwestycji. Teraz przedstawię każdy rok. Myślę, że w miarę sprawnie to zrobię, żeby pokazać, co w 

poszczególnych latach tej kadencji zostało wykonane i na jaką kwotę. To też chcę o tym powiedzieć 

jasno, bo gdzieś są takie stwierdzenia, że przez tę kadencję, że tak powiem, przespaliśmy sprawę i 

dopiero w końcu kadencji jakieś wielkie przebudzenie nastąpiło. Chcę tutaj wykazać, Państwo Radni 

to wiedzą, Sołtysi wiedzą, bo uczestniczą w sesjach, przyjmują budżety poszczególnych lat, nato-

miast myślę, że też mieszkańcy nas oglądający będą mieli okazję, że tak powiem dowiedzieć się, bo 

o niektórych rzeczach może zapominamy, bo te pięć i pół roku to jest spory odcinek czasowy, tego 

co zostało zrobione. Rok 2019. Zmiana pokrycia dachowego budynku remizy OSP Kolembrody. 

Zmiana pokrycia dachowego budynku OSP Wiski. Zakup samochodu na potrzeby OSP Komarówka 

Podlaska. Zakup busa na potrzeby Klubu Seniora. Budowa parkingu przy drodze w Żeliźnie. Ogro-

dzenie świetlicy wiejskiej w Brzezinach. Zakup stołów do świetlicy w Brzozowym Kącie. Duży 

projekt Dobry Start w Przedszkolu Samorządowym w Komarówce za 742 000 zł. Łącznie tych in-

westycji wykonano na 1 098 000 złotych z groszami. Rok 2020. Montaż odnawialnych źródeł energii 

196 sztuk instalacji solarnych, 44 kotły ciepła na biomasę, instalacja fotowoltaiczna tutaj na naszym 

budynku Urzędu Gminy. Było to finansowanie z Regionalnego Programu Operacyjnego. Duży pro-

jekt kolejny Termomodernizacja kompleksowa budynku remizy OSP w Komarówce Podlaskiej Tu-

taj żeśmy wykonali gros spraw. Remont sali był wykonany czynem społecznym. Gmina zakupiła 

materiały, druhowie strażacy wykonali ten remont, który teraz jest: gładzie na ścianie, bardzo ładnie 

to wygląda i za to oczywiście drugą strażakom dziękujemy. Remont Budynku byłego Domu Ludo-

wego w Komarówce Podlaskiej. Tutaj też gros spraw było wykonane czynem społecznym, ponieważ 

te pierwsze przetargi wychodziły bardzo dużo. Myśmy tam mieli tylko niecałe 300 000 złotych. Yo 

był projekt miękki półtora miliona cały projekt, natomiast na sprawy remontowe było niecałe 300 

000, więc gros spraw było wykonane czynem społecznym, poszczególne wioski przychodziły i że-

śmy te roboty rozbiórkowe tak prowadzili. Przebudowa ulicy Wojska Polskiego, duża inwestycja 1 

300 000 złotych Rządowy Fundusz Dróg i Fundusz Przeciwdziałania COVID i tutaj właśnie tak 

robiliśmy, żeby tych środków naszych gminnych angażować jak najmniej. Taki był montaż tutaj 

finansowy. Remont drogi gminnej w Przegalinach Dużych. Modernizacja drogi gminnej Nowy Świat 

Derewiczna. Przebudowa ulicy Krótkiej, Glinki, Plac Wolności tutaj był Fundusz Dróg Samorządo-

wych realizowany. To te ulice z chodnikami tutaj w pobliżu Urzędu Gminy. Budowa ulicy Osiedlo-

wej w Komarówce. Zakup i montaż budynku kontenerowego z przeznaczeniem na zaplecze biu-

rowo-sanitarne na stadionie sportowym w Komarówce Podlaskiej. Zakup laptopów oraz tabletów to 

było w ramach też 100% refundacji dla szkoły. Łącznie tych zakupów inwestycji w tym roku 2020 

wykonano już na 5 996 000 złotych. Kolejny rok 2021 budowa sieci wodociągowej wraz z przyłą-

czami 52 sztuki przyłączy Przegaliny Duże, Brzeziny, to ta główna droga była robiona powiatowa. 

Przebudowa gminnej oczyszczalni ścieków w Komarówce i budowa przydomowych oczyszczalni 

ścieków 31 takich przydomówek zostało w Przegalinach Dużych oraz Żulinka wykonane. Również 

był tutaj Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych i Fundusz Przeciwdziałania COVID. Też to, co 
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powiedziałem, że ten COVID dawał dla gmin pewne możliwości już tym późniejszym okresie. Mo-

dernizacja drogi gminnej w Komarówce Podlaskiej przy udziale FOGR-u. Efektywne wykorzystanie 

dziedzictwa kulturowego, czyli remont tej byłej organistówki, remont budynku gminnego centrum 

kultury i jego wyposażenie przeszło 1 300 000 zł dofinansowanie prawie 1 000 000. Budowa oświe-

tlenia w Przegalinach Małych. Dostawa i montaż kotłowni kontenerowej wraz z montażem tutaj przy 

budynku naszym komunalnym Księdza Jana Rudnickiego. Wykonanie nawodnienia na stadionie. 

Też Gmina tutaj zakupiła materiały, wykonanie było czynem społecznym robione przez tutaj Klub 

Sportowy Azbud i osoby wspomagające ten Klub. Bardzo szybko sprawnie to zostało wykonane. 

Remont łazienki w Urzędzie Gminy. Montaż klimatyzacji w budynku Urzędu Gminy. Przebudowa 

sieci wodociągowej skrzyżowaniu ulicy Batki i Wojska Polskiego tutaj w pobliżu Domu Ludowego. 

Tam zawsze ta sieć była awaryjna. Myśmy to przebudowali, żeby już tam, tych awarii nie usuwać. 

Łącznie za 2021 rok 3  867 000 zł - podsumowanie tych inwestycji i zakupów. 2022 rok. Budowa 

sieci wodociągowej, już ta duża, rozpoczęliśmy wtedy ten projekt Przegaliny Duże, Przegaliny Małe, 

Brzeziny, Kolembrody główna droga powiatowa i Żelizna 32,4 kilometra około 10 000 000 zł pro-

jekt. Mówię około, bo ten projekt jest w trakcie realizacji i w zasadzie sieci jest określona, natomiast 

ilość przyłączy, jeszcze cały czas nam się zmienia. Niektórzy rezygnują, niektórzy dochodzą, więc 

dopóki go w całości nie zrealizujemy, to będzie tutaj kwota cały czas około. Zakupiliśmy lekki sa-

mochód ratowniczo-gaśniczy w dla OSP w Wólce Komarowskiej. No i w tym roku 2022, też było 

oddanie budynku remizy OSP Wólce Komorowskiej. On był budowany w tych poszczególnych la-

tach 2019-2020-2021-2022 budowany  był czynem społecznym, za co również bardzo serdecznie 

dziękuję Panu Radnemu Sebastianowi Panu Sołtysowi Stanisławowi Orłowskiemu i wszystkim 

mieszkańcom za to ogromne zaangażowanie, duży wysiłek. Gmina zakupiła materiały za wartość 

279 000 złotych, a resztę wszystko było wykonane, jak powiedziałam, czynem społecznym. Myślę, 

że to jest taki ewenement na skalę, może nie wiem, czy kraju, ale na pewno na dużą skalę, że można 

zbudować budynek w formie czynu społecznego. Potem kupiliśmy autobus do przewozu osób nie-

pełnosprawnych, ten biały, którym dowozimy osoby do Warsztatu Terapii Zajęciowej. 300 000 zł 

dofinansowania łącznie 437 000 złotych ten autobus kosztował. Ten granatowy już teraz bardziej 

służy do przewozu naszych piłkarzy, od tych najmłodszych, do tych najstarszych na różnego rodzaju 

mecze, sparingi. Budowa oświetlenia ulicznego Polna. Remont drogi gminnej w Żeliźnie, co tam 

razem z Lasami Państwowymi było robione, ta ulica Kresowa dalej ciągnięta w kierunku lasu. Zakup 

mini traktorka do Komarówki. Modernizacja budynku OSP w Żeliźnie. Modernizacja budynku w 

Przegalinach Dużych. Zakup kosiarki - traktorek do Kolembród. Zakup tej pralki przemysłowej do 

Komarówki Podlaskiej, bo tam jak były te mundury nowe kupione, była konieczność zakupu tej 

pralki, taki większy wydatek. Modernizacja budynku Izby Regionalnej w Kolembrodach. Co nam 

daje łącznie 11 021 000 złotych. Mamy rok 2023 rok poprzedni. Budowa i modernizacja dróg gmin-

nych to jest bardzo duże zadanie, bo to była ta kolejna edycja, druga edycja Polskiego Ładu. Prawie 

16 km dróg zostało zrobionych. Bardzo dobre dofinansowanie, 95% dofinansowanie żeśmy pozy-

skali, wartość zadania 9 471 000 zł. Te drogi, wiecie gdzie były, o tym już nie będę teraz mówił, ale 

w większości miejscowości te nawierzchnie asfaltowe zostały zmodernizowane, przykryte nowym 

asfaltem, tak żeby na kolejne lata już do tych asfaltów nie wracać. Dalej był remont budynku świe-

tlicy wiejskiej w Derewicznie 148 000 zł. Zakup komputerów, modernizacja sieci tutaj w budynku 

Urzędu Gminy. Wykonanie parkingu przy Ośrodku Zdrowia. Wymiana ogrodzenia skateparku. 

Utwardzenie terenu przy budynku remizy w Derewicznie. Remont świetlicy Żulinki, świetlicy w 

Wiskach. Tam elewacja była. Utwardzenie placu przy stadionie. To te dwa placyki tam przed dożyn-

kami były -  wymiana asfaltu na nim. Remont świetlicy Brzozowy Kąt.  Przebudowa drogi gminnej 

Przegaliny Małe. Ta z FOGR-u zrobiona taka wąska uliczka, tak zwana Żabia. Remont świetlicy w 

Żeliźnie i remont świetlicy wiejskiej w Walinnie. I inwestycje za 2023 rok przez 10 355 000 złotych. 

Łącznie te inwestycje zsumowane z tych lat 2019-2023 to 32 338 000 złotych tych zadań, które 

wykonywaliśmy sami, tutaj na terenie Gminy. Wykonywaliśmy też zadania z Powiatem Radzyńskim 

- zadania drogowe. Nasz wkład własny do tych zadań to był 1 400 000 zł. Po kolei to była droga 

Walinna Kolembrody częściowo z dofinansowaniem unijnym, częściowo było 50/50 to 4 km 200 

metrów. Potem były Brzozowy Kąt drogi od naszej gminnej w kierunku drogi krajowej. Potem była 
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droga w Brzozowym Koncie od Szkoły do tej właśnie naszej gminnej. I w ubiegłym roku to była 

Derewiczna i Przegaliny Duże. Te drogi oprócz Kolembrody -Walinna -Kolembrody, były robione 

w systemie 50/50. Także duży tutaj był wkład własny, do ilości dróg tak proporcjonalnie, naszej  

Gminy. Jako Gmina prowadzimy Warsztat Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. To jest jedyna 

Gmina w Powiecie. Ten warsztat prowadzimy od 15 lat 10% dofinansowania, 90% to są środki Pań-

stwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Łącznie uzyskaliśmy dotacji prawie 3 

600 000 złotych w tych latach 2019-2023 na prowadzenie tego Warsztatu. Prowadziliśmy 

również 10 jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych. Dwie w krajowym systemie Komarówka i 

Przegaliny. Te jednostki na bieżąco, w zasadzie, tak jak tutaj można było wysłuchać, wszystkie na 

bieżąco są i remontowane i doposażane. Powstała nowa jednostka Wólka Komarowska. Prowadzimy 

szkolenia druhów strażaków tak, żeby te jednostki były mobilne a i w razie potrzeby, żeby mogły 

nieść pomoc dla naszych mieszkańców i nie tylko. Współpraca z Kołami Gospodyń, zespołami śpie-

waczymi. Koła Gospodyń w ostatnim okresie mocno się ożywiły. Koła się rejestrują, pozyskują pie-

niądze, działają, przychodzą, wnioskują tutaj też o dofinansowania rozmaite i to jest bardzo takie 

budujące, że to życie, że tak powiem Kół Gospodyń, życie społeczne mocno się ożywiło. Prowa-

dzimy Przedszkole Samorządowe czterooddziałowe, Szkołę Podstawową z oddziałami przedszkol-

nym. Jako nieliczna gmina, myślę w Polsce, prowadzimy Liceum Ogólnokształcące wraz ze szkołą 

ze Szkołą Branżową pierwszego stopnia. Jest to zadanie, no bardzo dla nas takie chlubne, zaszczytne. 

Myślę że każdy z nas ma wielki szacunek do tej Szkoły. Wymaga dużego zaangażowania i tego 

organizacyjnego ale i tego finansowego. Przez ten czas od 2006 roku, ale i w ostatniej kadencji wiele 

działań podejmowaliśmy jako Samorząd, żeby, Państwo Radni to wiedzą, w kierunku promocji tej 

Szkoły, w kierunku zachęty do tego, żeby do naszego liceum przychodzili tutaj uczniowie. Był zakup 

podręczników do klasy pierwszej, dofinansowanie do prawa jazdy, dofinansowanie do wycieczki 

szkolnej, do studniówki. Już kilka lat temu kupiliśmy mundury, żeby utworzyć tą klasę mundurową, 

stypendia szkolne, zakup rozmaitych materiałów promocyjnych: koszulki, ulotki, długopisy. Były 

artykuły w prasie, były nagrania do radia tak, żeby tą naszą szkołę na tyle zareklamować, żeby ucz-

niowie przychodzili. Do samego końca prowadzimy nabory. W ubiegłym roku też był nabór, wbrew 

temu, co niektórzy chcą mówić i w poprzednim roku też był nabór. W poprzednim roku było bodajże 

8 osób. Nie wyraziliśmy zgody dwa lata temu. A ostatnio było 5 osób, że tak powiem naszych i dwie 

osoby cudzoziemców. Spotkaliśmy się tutaj, postanowiliśmy, że nie tworzymy tej klasy, zwyczajnie 

dlatego, że już nie ma to chyba sensu ani dydaktycznego, o ekonomicznym nie mówię, bo ten wy-

datek ekonomiczny, kochani, to on tak wygląda: 2019 rok dołożyliśmy 665 000 zł, 2020 rok już 937 

000 zł, 2021 - 1 134 000 zł,  2022 - 1 184 000 zł i 2023, poprzedni, 1 233 000 zł, bez tych końcówek 

oczywiście mówię. Czyli łącznie za tę kadencję, te 5 lat to 5 154 000 złotych Gmina dołożyła do tej 

formy oświaty. Więc tutaj myślę, że naprawdę wielkie nasze zaangażowanie, wszystkich Radnych, 

także i moje. Nie szczędzenie środków, ponieważ za te pieniądze, to myślę, że inwestycji drogowych, 

czy każdych innych, byłoby dużo zrobionych. Myśmy tak nie patrzyli, ale patrzyliśmy na to, że jest 

to duża wartość ta szkoła i pieniądze były na to przeznaczane. Jak będzie teraz, nie wiem, jakie 

będzie zainteresowanie uczniów klas 8. Zobaczymy, co dalej będzie z tym zainteresowaniem. Nato-

miast tu chciałem jasno zakomunikować wszystkim, że Gmina nigdy tego Liceum nie likwidowała 

a wręcz przeciwnie. To na pewno powie i Pan Dyrektor i poprzednia Pani Dyrektor, że o cokolwiek 

tylko się zwracała, to z naszej strony zawsze były na to zabezpieczone środki. Czy na rozszerzenia, 

czy na podziały klasy i tak dalej, to wszystko wszystkie te środki były zabezpieczane. Nie dawało to 

tego efektu w postaci uczniów. Widać jest taka sytuacja społeczna. Nie chciałbym tutaj też szukać 

winnych tej sytuacji, bo na pewno nie jest ani jedna grupa konkretnie winna, tylko myślę, że tak 

ogólnie, trzeba powiedzieć, że sytuacja i demograficzna i społeczna na tyle się zmieniła, że ucznio-

wie wybierają albo szkoły zawodowe branżowe albo technika albo idą do większych ośrodków. Pro-

wadzimy również Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, Gminne Centrum Kultury, Gminną Biblio-

tekę Publiczną. Współpracujemy bardzo owocnie z Klubem Sportowym Piłkarskim Azbud Koma-

rówka Podlaska. Tutaj utrzymujemy stadion. Cały czas tam są robione te niezbędne remonty. żeby 

ten obiekt wyglądał po prostu przyzwoicie. Udostępniamy halę sportową, Orlik przy Szkole Podsta-

wowej. Udzielamy dotacji w formie pieniężnej i zapewniamy w większości dowozy piłkarzy, od 
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tych dzieciaków najmłodszych poprzez seniorów, na różnego rodzaju mecze. Współpracujemy rów-

nież dość intensywnie z Klubem Strzeleckim Husar. Tutaj to oni teraz dzierżawią od nas strzelnicę . 

Planowana jest rozbudowa tej strzelnicy. Jak się uda to nawet w tym roku, ponieważ jest tak dużo 

członków tego klubu, że te strzelania bardzo są czasochłonne i są wnioski, żeby zrobić jeszcze na 25 

metrów tor i na 100 metrów i to będziemy pewnie realizowali. Nasza Gmina jest członkiem Związku 

Gmin Północno-Zachodniej Lubelszczyzny, który prowadzi Zakład Zagospodarowania Odpadów w 

Adamkach. To jest taki duży związek prężnie działający w tej obszarze gospodarki odpadami komu-

nalnymi. Tam ja jestem przewodniczącym zarządu. Jest powołana spółka, która prowadzi to  zadanie. 

Jesteśmy też członkiem Międzygminnego Związku Komunalnego w Parczewie. Ten związek de 

facto jest już w trakcie likwidacji, Cały majątek został sprzedany. Sprzedaliśmy ostatnio tą działkę z 

budynkiem w Parczewie. Pieniądze są zdeponowane na depozycie w banku. Jak wszystkie gminy 

podejmą uchwały o likwidacji, to te pieniądze zostaną podzielone na gminy, które zostały do końca 

członkami tego związku. Zadłużenie gminy na koniec roku 2023 to jest 4 572 000 zł, przy dochodach 

39 000 000 złotych. Tak wygląda sytuacja finansowa na koniec 2023 roku. Przedstawię jeszcze pla-

nowane inwestycje, o których już tutaj dzisiaj była mowa przy i budżecie i tej mojej informacji, na 

co już mamy środki przyznane, zabezpieczone, które tylko trzeba, że tak powiem, wykorzystać sku-

tecznie, żeby tych środków broń Boże nie stracić, nie oddać. Remont Szkoły Podstawowej w Koma-

rówce Podlaskiej, tak jak mówiłem, dokumentacja jest wykonywana. Chcemy to zrobić czerwiec, 

lipiec, sierpień ewentualnie wrzesień. Budowa Przedszkola Samorządowego w Komarówce Podla-

skiej, tutaj to jest ten Polski Ład, koszt 6 800 000 zł. Wykonanie byłoby w 2025 roku. Teraz chcemy 

zrobić kompleksową dokumentację projektową. Potem mamy Rozwój gospodarki wodno-ściekowej 

3 470 000 zł to, co też mówiłem, to jest ta spinka Wólka- Wiski, sieć na Lubelskiej, modernizacja 

oczyszczalni z ogniwem i modernizacja stacji ujęcia wody w Komarówce Podlaskiej. Umowa jest 

już podpisana z Urzędem Marszałkowskim. Przetarg został ogłoszony. Dalej mamy Modernizację 

infrastruktury oświetleniowej na terenie gminy, to też chcemy zrobić w tym roku, żeby do września 

już wymienić wszystkie oprawy, żebyśmy mogli korzystać wtedy, gdzie lampy dłużej się świecą, z 

tych oszczędności na zużyciu energii elektrycznej, bo ta energia no nie tanieje, jak widzimy. Na to 

mamy przyznane, zabezpieczone 1 107 000 zł, oczywiście jesteśmy przed przetargiem, to kwota jest 

ta zabezpieczona, kosztorysowa. Ochrona zabytkowych obiektów sakralnych. To tutaj mamy dwie 

dotacje pierwsza dotacja 978 000 zł druga 441 000 zł. Dotacja będzie przeznaczona na remonty, tak 

jak powiedziałem, budynków sakralnych naszych parafiach Przegaliny to jest kaplica na cmentarzu 

i Kolembrody ołtarz główny i dzwonnica resztę kościół Komarówka i zabytkowa plebania w Koma-

rówce Podlaskiej. Księża wykonują dokumentację. My jeszcze wystąpiliśmy o zmianę zakresu, bo 

to się cały czas tam troszeczkę zmieniało. Będziemy mieli zmiany zakresu, będzie dokumentacja, 

zostanie ogłoszony takie ala postępowanie przetargowe i wtedy będziemy tej dotacji udzielali. Te 

dotacje jeszcze nie zostały udzielone. Dalej mamy, to co było dzisiaj, remont drogi powiatowej tutaj 

od drogi wojewódzkiej w kierunku Wisek. To też całe zadanie 1 500 000 zł a wkład własny nasz to 

299 858 zł. Do 30 września ma być zrealizowane. Myślę, że też na to zadanie mieszkańcy czekają, 

bo ta droga jest na tak zdegradowana, fatalna. Tam będzie też konieczność, tylko to nie jest z tym 

projekcie, zbudować chodnik, bo też przy tej gęstej zabudowie, jak się drogę zrobi, to myślę, że 

będzie i ten ruch jeszcze większy, więc ten chodnik będzie tam niezbędny. I potem mamy to też 

zadanie, na które przyznaliśmy środki, to jest chodnik w Derewicznie. Prawie 800 000 złotych war-

tość zadania, nasza kwota to jest 79 000 zł. Także widzicie Państwo, że w bardzo dobrych pienią-

dzach realizujemy te inwestycje. To jest prawie 2 km chodnika przy wkładzie Gminy niecałe 80 000 

złotych. I te duże projekty drogowe powiatowe. To jest modernizacja drogi powiatowej Przegaliny 

Duże Żulinki tutaj 3 175 000 zł i modernizacja drogi powiatowej Żelizna Kolebrody 3 977 000 zł. 

To jest dofinansowane z Polskiego Ładu. Już jest, tak jak mówiłem, po przetargu. Teraz powiat wy-

bierze ofertę no i będzie to realizowane. Tutaj też chciałbym podkreślić i powiedzieć, że szczególnie 

o tej drodze w Przegalinach, że jest to duża zasługa i duża praca Przewodniczącej Rady Pani Joanny 

Krupskiej, która bardzo chciała, żeby ta droga w tych Przegalinach, bo to jest przez całą wieś, w 

zasadzie od Remizy aż do Żulinek, duży odcinek drogi, żeby ta droga była zrobiona. Nie szczędziła 

energii do tego, żeby to sfinalizować. Dziękuję również Radnym Powiatowym Panu Mirkowi Panu 
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Stanisławowi Orłowskiemu za to, że też pilotowali w Powiecie, że akurat ta inwestycja została ujęta 

we wniosku do Polskiego Ładu, bo to jest 95% dofinansowania i to będzie chyba największe zadanie 

remontowe na drogach powiatowych. Mamy zabezpieczone też środki na rozbudowę remizy w Prze-

galinach Dużych, tak jak tu była mowa i zakup tej działki, że te pieniądze ze sprzedaży wieży będą 

przeznaczone na Przegaliny i to chcemy też zacząć realizować w tym roku. Łącznie tych środków 

zabezpieczonych czy to w postaci promes, czy w postaci zawartych umów do inwestycji mamy już 

na 24 222 000 złotych. Także to też pokazuje, że cały czas myślimy do przodu, że nie zamykamy się 

tą kadencją, tylko pracujemy cały czas do tego, żeby w następnych latach 2024, 2025 i tak dalej, 

żeby były realizowane inwestycje te, które są najpotrzebniejsze, myślę i długo oczekiwane dla na-

szych mieszkańców. Jak jestem tutaj przy głosie, chciałbym bardzo serdecznie, z racji tego, że koń-

czy się kadencja, podziękować. W pierwszej kolejności dziękuję wszystkim Państwu Radnym z Pa-

nią Przewodniczącą Rady Panią Joanną Krupską na czele, za tą bardzo dobrą współpracę w ciągu 

tych 5,5 lat. Ktoś jak nas ogląda, czy śledzi głosowania, te głosowania zapadały praktycznie albo 

jednogłośnie, albo na taką zdecydowaną większością. Spokojna, merytoryczna dyskusja to powo-

duje, że każdy rozumiał te sprawy i potrzeby, zgadzaliśmy się i są te efekty w postaci tych inwestycji 

wykonanych, o których tutaj przeczytałem i tych zaplanowanych, o których też powiedziałem. Także 

bardzo serdecznie kochani dziękuję. Jeżeli coś z mojej strony było nie tak, to serdecznie przepra-

szam, bo wiadomo, też jestem tylko człowiekiem, może coś tam nie tak się zachowałem, to wybacz-

cie, proszę. Wszelkiej pomyślności życzę Radnym i w życiu osobistym i w tej działalności społecz-

nej. Bardzo serdecznie chciałem podziękować Sołtysom, wszystkim Sołtysom, którzy przez te też 5 

lat wspomagali mnie. Sołtys to jest ta osoba pierwszego kontaktu, tak jak lekarz pierwszego kon-

taktu, do którego przychodzą mieszkańcy z rozmaitymi sprawami. To, że gros spraw załatwialiście 

sami w swoich miejscowościach, że wszystko na bieżąco przekazywaliście, że miałem ten kontakt z 

mieszkańcami przez was. Dzięki wam, że angażowaliście się w rozmaite czyny społeczne, mówiłem 

o tych najważniejszych, ale tych czynów naprawdę było sporo i we wszystkich tych czynach brali 

udział w sołtysi. Bardzo serdecznie wam również Paniom Sołtys i wszystkim Sołtysom bardzo ser-

decznie dziękuję. Dziękuję również Radnym Powiatowym Panu Mirosławowi Bartosiowi, Pan Sta-

nisławowi Orłowskiemu za to reprezentowanie naszej Gminy na forum Powiatu, bo tam trzeba też 

nas reprezentować, żeby ten głos Komarówki był słyszalny. Za te zaangażowanie, za to, co udało się 

zrobić, bardzo Wam serdecznie dziękuję. I tutaj, na forum i Rady i tego całego naszego Gremium, 

Sołtysów, Kierowników, Dyrektorów, słowa podziękowania i uznania chciałbym skierować do pra-

cowników Urzędu Gminy. Tych zadań było bardzo dużo, żeby zrealizować tyle zadań i tyle spraw, 

to trzeba ogromnego wysiłku, ogromnego wysiłku pracy, organizacyjnego, dużo myślenia, dużo za-

angażowania i tego czasu i wolnego trzeba poświęcić i nie liczyć tego czasu. Tu na ręce i Pani Skarb-

nik Małgorzaty Patkowskiej i Pani Sekretarz Elżbiety Zienkiewicz chciałem bardzo serdecznie 

wszystkim pracownikom podziękować, bo tego było naprawdę dużo. Niektórych w ogóle rzeczy nie 

widać na zewnątrz, tak jak przyjmowanie tych wniosków, chociażby pomocowych, tego nie widać. 

Czy tak samo nie widać, jaki jest długi proces od pozyskania dotacji albo napisania wniosku do 

zrealizowania inwestycji. On jest dużo dłuższy, niż samo realizowanie inwestycji. Samo realizowa-

nie inwestycji jak są pieniądze i przetarg wychodzi, to jest w miarę szybka sprawa. Budowa drogi, 

zobaczcie, 15 km dróg bardzo szybko powstało. Ale zanim do tego doszło, trzeba to wszystko wy-

pracować. Za to kochani bardzo wam serdecznie dziękuję. Chciałem również podziękować Dyrek-

torom Przedszkola, Szkół, nauczycielom, pracownikom, którzy pracują w kuchni, sprzątają, obsłu-

gują. Też bardzo dobra współpraca i z nauczycielami z dyrektorami, ale i z pracownikami tak zwanej 

obsługi szkół. Ile Panie się angażowały w rozmaite imprezy, ile tych racuchów było nasmażonych, 

pierogów naklejonych, to tylko gdzieś tam możemy sobie powspominać, ale to jest też duże, bardzo 

duże zaangażowanie i za to Kochani Wam serdecznie dziękuję. Dziękuję dyrektorom jednostek or-

ganizacyjnych i kierownikom. Dla Pani Agnieszki Zieniuk Kierownikowi Ośrodka Pomocy Spo-

łecznej. Jest to też bardzo ważna dziedzina działalności Gminy, też taka mało widoczna, ale ile tam 

trzeba się natrudzić. Pracujemy, że tak powiem z osobami wymagającymi i rozmaitego wsparcia, 

rozmaitej formy pomocy. Często jest bardzo trudna ta pomoc i ona tych efektów nie daje, ale musimy 

to robić. I wszystkim pracownikom na Pani ręce serdecznie dziękuję. Warsztat Terapii oczywiście, 
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który też pięknie pracuje. 25 osób niepełnosprawnych z terenu Gminy Wohyńi  z Gminy Komarówka 

ma tam, że tak powiem, zajęcia prowadzone i mile czas spędza. Gminne Centrum Kultury dla pani 

dyrektor Zofii Jakimowicz.  Dla Pani Dyrektor Biblioteki Publicznej Eli Maksymiuk też za te 

wszystkie działania bardzo serdecznie dziękuję. Chciałbym też tutaj podkreślić i podziękować 

wszystkim druhom strażakom i za tą działalność operacyjną, tą ratowniczo-gaśniczą, ale za całą 

działalność społeczną, jaką wykonujecie tutaj na terenie naszej Gminy, za udział w wszystkich świę-

tach patriotycznych, narodowych, naszych lokalnych, za to, że jesteście przy grobie Pańskim, za to, 

że z tym sztandarem zawsze i Floriana i tę naszą Ojczyznę i Gminę reprezentujecie. Jest to bardzo 

naprawdę ważna sprawa i za to chciałbym serdecznie podziękować. O Paniach z Koła Gospodyń, 

Zespołów Śpiewaczych już mówiłem. Jest bardzo dobra współpraca, ożywiła się teraz w ostatnim 

czasie, chyba trochę na skutek tych pieniędzy, które można z Agencji pozyskać, tej dotacji, ale rów-

nież nie zamykamy się, współpracujemy w różnych formach wsparcia. Wiele rzeczy jest robione 

czynem, my dokładamy się na przykład do materiałów. No i chciałbym, żeby dalej tak było. Zespoły 

niech śpiewają i niech nowe się zawiązują, bo też chyba i takie są tutaj chęci. Chciałbym też podzię-

kować wszystkim sponsorom. Może tu już nie będę wymieniał, ale mamy taką grupę stałych spon-

sorów, którzy są na każdy nasze zawołanie, na każde pismo, wiele imprez, wiele, wiele wydarzeń 

nie odbyłoby się bez tego wsparcia albo byłoby dużo większym zaangażowaniem finansowym na-

szej Gminy, więc wszystkim sponsorom bardzo serdecznie dziękuję. No i tak chciałbym pewnie 

podziękować wszystkim mieszkańcom Gminy na koniec kadencji za dobrą współpracę, za wszystkie 

za całe wsparcie, ale też i za uwagi, za rady, za to wszystko, co się wydarzyło. Jeżeli coś było nie tak 

z mojej strony, to raz jeszcze mówię słowo: przepraszam, bo też zdaję sobie z tego sprawę, że pewnie 

jakimś ideałem to też nie jestem. Jestem normalnym człowiekiem, na ile mogłem, na tyle pracowa-

łem, żeby tego czasu nie zmarnować, żeby ten czas był efektywnie wykorzystany dla naszych miesz-

kańców. Dziękuję raz jeszcze wszystkim Państw Radnym, Sołtysom, Kierownikom, Dyrektorom i 

życzę wszelkiej pomyślności w życiu osobistym, w tej działalności społecznej jak najbardziej. A że 

zbliżają się Święta to oczywiście Dobrych Świąt Zmartwychwstania Pańskiego. Wszystkiego Do-

brego. Na ręce pani a na ręce Pani Przewodniczącej wiązanka kwiatów, oczywiście w dowód wiel-

kiego uznania. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Może jeszcze będą jeszcze do tego uwagi, 

pytania? 

 

Wójt Gminy – Oczywiście, jeśli są do tego jakieś uwagi czy komentarz. No tak chcieliśmy to zrobić. 

Uzgadnialiśmy z Panią Przewodniczącą, że ja przedstawię takie sprawozdanie, bo tak należy się, 

żeby wiedzieć, jaki jest stan Gminy na koniec tej kadencji. Natomiast jeżeli są uwagi, komentarze to 

bardzo proszę. Jesteśmy w wolnych wnioskach. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Może w związku z tym, że krążą takie 

wypowiedzi, że nic się nie robiło, myślę, że te sumy mówią same za siebie. Odnośnie Liceum może 

tak samo, po prostu, to nie jest ani wina Samorządu, tylko nowina jest po prostu po tej stronie, że nie 

ma młodzieży. Liceum jak gdyby na samo się likwiduje, a nie Samorząd. No i jeszcze my za demo-

grafię też nie odpowiadamy jako samorząd. Prawda odnośnie zgonów i urodzeń, gdzie nam się przy-

pisuje jak gdyby tę winę, tak myślę. No ale dobrze, dziękujemy. Może Państwo mają jakieś uwagi? 

Czy zaczniemy tę część już podziękowań? Nie ma żadnych uwag. To w imieniu Rady dziękujemy 

za współpracę. 

 

Radny Powiatowy Pan Stanisław Orłowski - Są momenty podziękowania, czy jakiegoś spojrzenia 

wstecz, co było za nami, a co może jeszcze przed nami. Otóż moja ta działalność, czy służba akurat 

tak się zbiegła z Panem Wójtem. On zaczął być Wójtem, ja zacząłem być Sołtysem, a później kolejne 

funkcje i sprawy do zrealizowania. Myślę, że jest to, co Wójt w swoim sprawozdaniu wypowiedział, 

oczywiście szczegółowo wszystkie te tematy, te sprawy, które zostały zrealizowane, w jaki sposób 

to też był mój udział, czy nasz wspólny udział w tym wszystkim przedsięwzięciach. Tego już nie 
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będę powtarzał. Natomiast chciałem powiedzieć o czymś innym. O takim przeżywaniu tej naszej 

wspólnoty, że patrząc na każdą twarz tu obecną na sali, jakby nawiązała się taka, oczywiście z mojej 

strony, bo każdy odczuwa to po swojemu, ale z mojej strony nawiązała się jakby taka nić przyjaźni. 

Nigdy nie spotkałem się z jakimś takim odzewem, żeby nie przyjęli, tylko wręcz przeciwnie, że ta 

przyjaźń jakby z roku na rok wzrastała. Bardzo się cieszę z tego właśnie, że żyjąc w tej wspólnocie, 

można odczuć właśnie taką przyjaźń i ta przyjaźń jakby jest zachętą do działania w naszych społecz-

nościach. Wójtowi serdecznie dziękuję za tą życzliwość, ale moje słowa chciałem skierować również 

do Pani Zosi Jakimowicz, bo każdego roku te działania na zachowanie tych naszych zwyczajów, 

obyczajów, na zachowanie tej naszej kultury i troska o to, żeby przekazać następne pokoleniom. 

Myślę, że to Pani Zofia bardzo, bardzo wiele włożyła tej swojej pracy, zawsze była taka życzliwa i 

zawsze chętna do współdziałania, do pomocy. Wiemy, ile żeśmy pracy włożyli. Może ci, którzy to 

robili, mogliby się na ten temat wypowiedzieć. Przez te ostatnie 5 lat myśmy tutaj z kolegą Mirkiem 

Bartosiem na terenie powiatu. Dla mnie to było to pierwsze takie wejście gdzieś poza teren Gminy. 

Muszę powiedzieć, że poznałem tam bardzo wiele dobrych, życzliwych ludzi. I tak jak tutaj, na tej 

naszej wspólnocie, tak samo i tam. Dla mnie to było, jakby najważniejsze, bo taka życzliwość i 

współdziałanie, współpraca, tylko to może przynieść efekty i one oczywiście przyniosła te efekty. 

Może chcielibyśmy, żeby te efekty były bardziej efektowne, żeby było tego więcej, ale to oczywiście 

wszystko jest ograniczone możliwościami finansowy. Wiecie, były pozyskiwane środki, z każdego 

możliwego źródła. Natomiast to wszystko jest ograniczone, nie da się zrobić tego wszystkiego naraz. 

My byśmy chcieli, żeby i to i to i to i tamta droga była zrobiona, ale to niestety tak się nie da. No i 

trzeba oczywiście wybierać co tu zrobić, czy tam zrobić prawda. No wszędzie by się chciało, ale 

jednak wszystkiego się nie da i trzeba wybierać. Co wtedy musi być zrobione, wcześniej, coś później. 

Jeszcze tak sobie myślałem, przy tej wypowiedzi Wójta, że te moje wizyty tutaj w Urzędzie były 

częste. I mówię w domu, wychodząc, że idę do Urzędu Gminy. Ale wychodząc z domu, to szczerze 

powiedzieć, czułem się tak, jakbym szedł do drugiego domu. Bo ta życzliwość pracowników, że ja 

otwieram drzwi i z uśmiechem ktoś mnie wita, to właśnie tak się człowiek czuje, że ja to przyszedłem 

do życzliwych ludzi, że być może nie zawsze się da załatwić tak wszystkiego od razu, od ręki, że 

my tu co ty chcesz, to my tobie zrobimy.  Ja to oczywiście rozumiem. Ale ta życzliwość, to zastępuje 

to, że może coś tam się nie udało, że się może nie da dzisiaj tego zrobić, ale ta życzliwość i wychodzi 

człowiek z pokoju, jakby to rzeczywiście to załatwił pozytywnie. To właśnie wpływ tej serdeczności 

i życzliwości konkretnego pracownika. Myślę, że wiele udało nam się zrobić ze względu na tę życz-

liwość i współpracę i z Urzędem Gminy i oczywiście na terenie Wioski. Tu muszę powiedzieć, że 

nie zrobiliśmy tego we wsi, co żeśmy zrobili, gdyby nie ta jedność wszystkich mieszkańców naszej 

miejscowości. Ja wychodziłem zawsze z tego założenia, że nie można nikogo odrzucić, pomimo, że 

może komuś tam się życie ułożyło tak czy inaczej, niekoniecznie po naszej myśli, ale zawsze każdy 

człowiek powinien otrzymać szacunek. Nie wykluczając nikogo, przyjmujemy do naszej wspólnoty 

i to życzenie, żeby każdy w tej wspólnocie czuł się przyjęty, nie odrzucony, żeby odczuł w swoim 

sercu tę wspólnotę i wsparcie od każdego, jednego człowieka, który na naszym terenie mieszka. Tyle 

chciałem powiedzieć, Dziękuję. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca, Pani Radna, Szanowni Państwo Radni, Szanowni Pano-

wie Radni Powiatowi Panie Stanisławie, Panie Mirku, Panie i Panowie Sołtysi jednostek pomocni-

czych Gminy Komarówka Podlaska. Jesteśmy w takim składzie nieprzypadkowo i jesteśmy tutaj w 

składzie wszystkich kierowników jednostek organizacyjnych i na ręce Pani Przewodniczącej, w 

imieniu wszystkich pracowników naszych jednostek organizacyjnych Gminy Komarówka Podlaska 

pragniemy bardzo serdecznie podziękować Wszystkim Państwu za wspaniałą współpracę podczas 

nietypowej pod względem długości kadencji, bo 5,5 roku i jakże trudnej i innej, jak wszystkie. Pan-

demia jak  Pan Wójt stwierdził i później wojna na Ukrainie, którą wszyscy osobiście odczuliśmy. 

Dziękujemy Państwu naprawdę za wspaniałą współpracę, za wyrozumiałość, za słowa pociechy, 

otuchy niejednokrotnie. No to naprawdę nasza wspólna praca. Życzymy Państwu przede wszystkim 

zdrowia, tym Państwu, którzy kandydują, życzymy dobrych wyników, zadowalających wyników w 
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najbliższych wyborach samorządowych 7 kwietnia. Także jeszcze raz, dziękujemy Państwu na-

prawdę bardzo serdecznie, z całego serca. 

Jeszcze kilka słów do naszego szefa Pana Wójta Gminy Komarówka Podlaska. Panie Wójcie dzię-

kujemy bardzo za tą wspaniałą współpracę, za to wsparcie, pomoc, wyrozumiałość, dobre słowa 

jednokrotnie. Bo byliśmy tutaj, czy jesteśmy tutaj, niejednokrotnie dłużej niż 8 godzin pracujemy, 

bo mamy różne sprawy do załatwienia nie tylko urzędowe, ale również inne społeczne. Także nie-

jednokrotnie dziękujemy za to wsparcie takie osobiste. Damy radę, nie martwmy się, będzie dobrze. 

Bardzo serdecznie dziękujemy za te dobre słowa. Życzymy, przede wszystkim, dużo zdrowia I Panie 

Wójcie, przede wszystkim, chcielibyśmy się zobaczyć tutaj z Panem po wyborach. Życzymy powo-

dzenia. 

 

Radny Pan Zbigniew Wiszniewski - Korzystając z tej ostatniej sesji naszej kadencji, chciałem też 

podziękować tu Panu Wójtowi, pracownikom zwłaszcza tym naprzeciwko siedzącym, też za współ-

pracę Radnymi i Wszystkim Sołtysom. Postanowiłem, że tą kadencją kończę swoją działalność, a 

przepracowałem, tutaj przebyłem sporo lat, bo razem z Panią Przewodniczącą zaczynaliśmy chyba 

pierwszą kadencję i tak wyszło, że razem kończymy. Także za współpracę, te wszystkie załatwione 

sprawy, za tę działalność, coś my zrobili, chcę serdecznie podziękować i życzę dalszych pozytyw-

nych owoców. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – W imieniu własnym dziękuję Radnym za 

zaufanie, jakim mnie obdarzyliście, wybieraliście mnie na przewodniczącą, Dziękuję wszystkim 

Sołtysom za współpracę, pracownikom Urzędu Gminy, wszystkim Dyrektorom jednostek organiza-

cyjnych, Dyrektorom szkół, przedszkola i Panu Wójtowi dziękuję serdecznie za współpracę. To już 

będzie 18. rok wspólnej naszej.  Dziękuję swoim wyborcom, którzy mnie również obdarzali zaufa-

niem. Dziękuję strażakom. którzy jak gdyby zapraszali na każde zebranie. Dziękuję jeszcze wybor-

com, wszystkim. Bo wiadomo, losy były różne i część wyborców głosowała na mnie z całej Gminy, 

prawda był taki okres. Ale to my tak z Wójtem, wiadomo jak to ja, przysłowiowo mówię, jak pies z 

kotem, ale zawsze. Dziękuję jeszcze niektórym radnym, co byli wcześniej, którzy mnie tak jak gdyby 

wsparli Pan Jan Abramczuk, Pan Jan Milaniuk, Pan Domański, Pan Tomek Lipka. Wiadomo, bo 

każde wsparcie takie się liczy. No wiadomo, o co chodzi. Każdy wie prawda. No ale naprawdę 

współpraca była dobra. Dziękuję. Życzę, żeby Pan Wójt jeszcze miał szansę tu, po prostu, popraco-

wać i zrobić to, co jeszcze jest zaplanowane i żeby nikt nie przypisywał sobie Pana Wójta zasług dla 

siebie i życzę wszystkiego. I jeszcze jedno podziękowanie, ponieważ dla Przewodniczącego, był 

jeden podległy pracownik, któremu Przewodniczący mógł wydawać polecenia służbowe, jest to na-

sza pani Ania, której życzę dużo zdrowia i cierpliwości.   

 

Radny Powiatowy Pan Mirosław Bartoś - 21 lat minęło jak jeden dzień, bo tyle jestem Radnym. 

Dziękuję Państwu bardzo serdecznie za zaufanie do mojej osoby. Od początku urzędowania Pana 

Wójta razem działaliśmy, razem współpracowaliśmy. Nasze współpracowanie odbywało się w wa-

runkach bardzo przyjaznych, pogodnych. Powiem Państwu, że radny bez wójta, praktycznie nie 

może nic. Radny może podsunąć jakiś pomysł. Może poprosić Wójta o cokolwiek, ale w Starostwie, 

Powiecie bez wójta radny nie może nic. Uwierzcie mi, co by nie chciał zrobić. Mam różne przykłady 

z terenu Powiatu Radzyńskiego, że radny zrobić, ale jeżeli Wójt nie chce zrobić, to będzie takie 

warunki stawiał, takie przeszkody, że no niestety z tego nic nie wyjdzie. I dlatego uważam, że ta 

zgoda, jak Pan Stasio powiedział, ta zgoda buduje i ta zgoda, myślę, będzie i powiem Państwu, już 

mówiłem na pewnej imprezie, że takiego wójta w historii Komarówki nie było. Gratuluję Panie 

Wójcie i życie reelekcji i zawsze mówię, że w ciągu tych pięciu lat, nasi rządzący pewnie przywrócą 

dawne metody i Pan będzie do emerytury. Dziękuję bardzo. 

 

Wójt Gminy – Bardzo serdecznie dziękuję za te dobre słowa wypowiedziane pod moim adresem i 

pod adresem samorządu. I faktycznie Szanowni Państwo, niektórzy radni zdecydowali, że nie będą 

już kandydować. Tutaj myślę o Pani Przewodniczącej, Panu Zbyszku, Pan Andrzej, Pan Stanisław. 
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Chciałem szczególnie tutaj podziękować Pani Przewodnicząca Rady Pani Joanna Krupska. A Pan 

Sebastian, przepraszam bardzo, Pan Sebastian jeszcze. Ale chciałem zacząć od Pani Przewodniczą-

cej. Od 1998 roku działalność Samorządowa. Najpierw w Radzie Gminy, w Zarządzie, wtedy były 

Zarządy Gminy, potem przerwa na 2002-2006 i od 2006 roku nieprzerwanie w działalności samo-

rządowej, jako Radna i wieloletnia Przewodnicząca Rady Gminy. To jest naprawdę wielka praca  

społeczna, wielkie zaangażowanie, wiele tych rzeczy, pomimo rozmaitych różnic, tego psa i kota, 

jak Pani Przewodnicząca powiedziała. Ale zawsze myślę, że i u Pani Przewodniczącej i u mnie 

sprawy Gminy były sprawami ważniejszymi, jak nasze osobiste. I to nas zawsze, ten mianownik 

wspólny, łączył. I te efekty były widoczne. Dzięki Pani Przewodnicząca za te dobre słowa wypowie-

dziane i za całą pracę, jaką Pani włożyła dla tej Gminy, dla wszystkich mieszkańców, bo zawsze 

dbała Pani o mieszkańca. I tak można by Panią zdefiniować, że los szczególnie tych takich może 

najmniejszych, Panią najbardziej interesował. Zbyszek, tak samo, wspaniały Radny wielu kadencji. 

Też razem z Przewodniczącą rozpoczynali. Zawsze troszczący się o sprawy swoje miejscowości. 

Wiele spraw do samego końca, na ostatniej Komisji, jeszcze, z jaką uwagą podchodził do tego, żeby 

zabezpieczyć środki, kupić ten samochód, żeby tę sprawę załatwić, żeby mógł pewnie tak spokojnie 

tę kadencję zakończyć, że zostało to zrealizowane. No i oczywiście merytoryczna, zawsze dobra 

współpraca, też Panie Zbyszku, serdecznie dziękuję. Pan Andrzej Bylicki, wieloletni Radny Rady 

Gminy, do samego końca starał się tak samo tutaj przychodzić, pracować, wspomagać. Zawsze też 

to dobro Gminy, tak też uważamy, bo myśmy się nie zawsze zgadzali, to wiecie Państwo, ale w 

ostatniej kadencji, no to można powiedzieć, jakoś bardzo ta współpraca była dobra i taka sympa-

tyczna nawet, zawsze dobro Gminy to Panu leżało na sercu. Żeby były dobre inwestycje, dobra ja-

kość, żeby te inwestycje były racjonalne. Zawsze Pan na to zwraca uwagę. Też Panie Andrzeju dzię-

kuję za wszystko, życzę dużo zdrowia, długich lat życia. Stanisław, który nie chciał być radny dalej, 

też to wieloletni sołtys i  działacz społeczny, strażak, który dla tej Żelizny jest mocno oddany, mocno 

poświęcony. Panie Stasiu również bardzo serdecznie za wszystko dziękuję. 

No i młody Radny, nasz Pan Sebastian Sałuch, który też, tak jak powiedziałem, mocno się zaanga-

żował w tą działalność społeczną, która, generalnie, nie tylko w miejscowości Wólka, ale przede 

wszystkim w Wólce, ale też na rzecz całej Gminy, zawsze aktywny. Zawsze też na sam dawał przy-

kład, że można pracować, nie licząc pieniędzy, nie licząc godzin. Za to też Sebastian ci serdecznie 

dziękuję. Powodzenia życzę, wszystkiego dobrego, wszelkie publiczności. Wszystkim innym rad-

nym niech ten wyborca będzie łaskawy. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska –  I co, wyborca niech słusznie odda głos. 

Tak jak mówiłam, żeby zasługi nie przeszły, tym bardziej, że jak wiemy, że już jest ileś tam, 24 

miliony i już mamy to pewne projekty i te pieniądze są, więc myślę, że powielanie niektórych jakby 

spraw czy inwestycji, które już są, to już nie ma sensu, żeby ktoś po prostu no przypisuje sobie 

zasługi własne, jak gdyby Pana Wójta na własne. No trzeba się zastanowić. Zresztą bierzcie przykład 

ze mnie, wiadomo, czy widzieliście, żeby dwa ładunki kiedyś się przyciągały? Nie, ale po prostu nie 

można tak mówić, że nic się nie robi, że nic się nie robi. No przecież gdyby tak można cofnąć czas 

ten, nie wiem Panie Andrzeju, ile? My jesteśmy, już jak dinozaury wymarłe, 20 lat. Przecież tylko 

wystarczy, po prostu zamrużyć oczy i widać. Przecież jedna droga, druga droga, drogi nie tylko. 

Odnowy wszystkie, szkoły. No trudno, Liceum, ale takie życie po prostu. Tak jak tu Pan kiedyś 

powiedział. Sami mieszkańcy, sami ludzie zlikwidują, ponieważ własnych dzieci nie wysyłają tutaj. 

Jeszcze mało tego, niektórzy jeszcze mówią, że jest niski poziom, ale matury świadczą bardzo do-

brze, że po prostu nauczyciele są wykwalifikowani. Ale cóż dzieci się nie da przywieźć nie wiadomo 

skąd, prawda, czy młodzieży przepraszam, bo liceum to nie dzieci, to już młodzież. Mamy inne 

czasy. Ludzie są zamożniejsi. Kiedyś nie było tak. Jeździliśmy wszyscy autobusem tutaj do Liceum, 

blisko. A teraz każdy ma cztery samochody w domu, każdy jeździ samochodem. Więc co za różnica, 

czy pojedzie do Radzynia, czy do Białej. A zawsze jednak większe miasto, to jak to się mówi, więk-

szy możliwości i rozrywkowe i inne. To nie nasza wina, że po prostu Liceum się. Może ktoś by się 

zastanowił, jak ktoś przyjmował to Liceum, czy to po prostu. Bo ponieważ, no chyba to jedyna tylko 

Gmina, która prowadzi samorząd Liceum. No to może do tych trzeba mieć pretensję, a nie do tych, 
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co po prostu no starają się. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Weremczuk – Z drugiej strony, gdyby nie to przejęcie 

to tego Liceum dawno by nie było. Zło, okazało się w dobrem, bo ktoś zadecydował, jak zadecydo-

wał. A dzięki temu Liceum przetrwało x lat dłużej. Podejrzewam, że gdyby nie było zmiany organu 

prowadzącego, to ono już by pewnie dawno, dawno temu byłby wygaszone, czy zamknięte. 

 

Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – Na pewno Powiat, do tej pory, Liceum nie trzymałby. Ja 

uczestniczyłem, bo ja byłam wtedy radnym, jak było przekazywane Liceum na samorząd. Powstawał 

wtedy Zespół Szkół. Wtedy rzeczywiście to wszystko ładnie wyglądało, bo było 4, 5 klas w jednym 

roczniku. Jak moje dzieci tu chodziły, to było nawet A, B, C, D i F klasy i rzeczywiście tak było. A 

dlaczego to się stało dlatego, że Powiat otworzył szkołę nową, u siebie tam na Zabielu i te wszystkie 

dzieci, które dojeżdżały do Liceum, a jeździły ich dwa autokary jeden za drugim z Radzynia do 

szkoły. Później otworzyli szkołę i te wszystkie dzieci zostały w Radzyniu. Tu niż zaczął powstawać. 

Z roku na rok zmniejszały i zmniejszały się klasy, aż doszło do tej sytuacji, takiej, jaką teraz mamy. 

No i tutaj nie wiem, kto mógł poradzić i tak jak tu wspomniane było nie raz, nigdy tu nie padło słowo 

o likwidacji z ust samorządowców, Radnych czy Pana Wójta, tylko jednocześnie to samoczynnie 

doszło do zamknięcia tej szkoły. Nie mówimy, że już jest zamknięta. Być może to jeszcze się odbije. 

Rok jakiś powstanie taki, że przyjdzie dwudziestu dzieci, żeby utworzyć klasę i może powstać dalej, 

ożywić się i funkcjonować. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję i myślę, że wyborcy słusznie nie 

będą patrzyli tylko na kwestie jakieś finansowe przez jakąś zazdrość, tylko po prostu na ogół całej 

Gminy. Może sobie przypomną, jak było, a jak jest teraz. No bo trochę, jak się jedzie i patrzy, no tak 

szczerze mówiąc Nasza Gmina najładniejsza. No bo jest dużo zrobione. No tak jadę nieraz i przez 

Drelów. Niektórzy mówią, że w Drelowie super, że jest tam bardzo pięknie. Fakt, ale jak jadę swoją 

drogą w Drelowie, co zrobiona jak byłam w piątej klasie i nie jest zrobiona, to trochę mi też. Ale jak 

mówi się, że inne są super, a nasza jest kiepska. Ale nasza jest dobra i jest najładniejsza. No najład-

niejsza. No mówmy nasza, ale doczekała się. Wiadomo, wszystkich naraz nie da się zrobić, bo wia-

domo pieniądze, Gmina miałam niski budżet. No a teraz dostaniemy, są takie, dają nawet gdy z góry, 

prawda. No to wiadomo, że więcej się zrobi. Jak nie ma to i z pustego Salomon nie naleje prawda. 

Życzę Wójtowi, żeby został wybrany jeszcze na następną kadencję. Zrealizował wszystkie te plany, 

co są. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Weremczuk – Chciałbym tak podziękować Wójtowi 

za jego postawę, bo w różnych sytuacjach się spotykamy, w różnych miejscach. Ale co najważniejsze 

jest u Pana Wójta, on zawsze ma różaniec w kieszeni. Rozmawiamy o różnych sprawach. Ja myślę, 

że duże zasługa tego, że zawierzone to jest wszystko. Wiadomo, że tu na dole trzeba wychodzić, ale 

duża na pewno jest pomoc z góry. Dziękować trzeba za takiego Wójta, że on tym żyje, to kultywuje. 

Historię na każde okoliczności, czy to przykładowo 11 listopada, czy jakieś święta, zawsze jest pod-

kreślana właśnie ta góra u Pana Wójta. Myślę, że społeczeństwo, bo w dzisiejszym czasie to tak 

jakby to jest niemodne. A właśnie musimy tutaj na dole do kultywować, bo jeżeli nie będziemy tego 

kultywować, to idziemy, dokąd idziemy, tak jak widać. Przykro na to jest patrzeć no ale świat ku 

temu dąży. I dzięki temu, że mamy takiego Wójta. Wspierajmy go jak najdłużej, żeby to kultywował 

i jeszcze kogoś, może jak to się mówi, zaszczepił w tym kierunku. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Jeszcze jedno. Dziękujemy w imieniu rol-

ników za wsparcie dla rolników. Za wsparciu przy tych strajkach naszych, że pamiętał o rolnikach 

Pan Wójt. 
 

Następnie wręczono okolicznościowe pamiątki. 
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Ad. 5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Podziękowała zebranym i zamknęła XLV 

Sesję Rady Gminy w Komarówce Podlaskiej. Przypomniała o złożeniu oświadczeń majątkowych na 

koniec kwietnia, ze stanem na koniec 2023 roku. Życzyła wszystkim Wesołych Świat. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                     Protokolant            Przewodniczący Rady Gminy 

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk            Joanna Krupska 

 

 

 Protokół sporządzono dnia 04 kwietnia 2024 roku. 
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WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji w dniu 21 marca 2024 r. 

 

Uchwała Nr XLV/341/2024 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego gminy Komarówka Podlaska – Etap IIj. 

Uchwała Nr XLV/342/2024 w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2024 rok. 

Uchwała Nr XLV/343/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu przeciwdziałania przemocy domo-
wej i ochrony ofiar przemocy domowej na lata 2024-2028. 

Uchwała Nr XLV/344/2024 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 
osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od 
opłat oraz trybu ich pobierania, szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i za-
kresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług. 

Uchwała Nr XLV/345/2024 w sprawie funduszu sołeckiego. 

Uchwała Nr XLV/346/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej przeznaczonej na współfinansowa-
nie Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 

Uchwała Nr XLV/347/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont 
drogi powiatowej Nr 1242L Komarówka Podlaska – Wiski. 

Uchwała Nr XLV/348/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na remont 
drogi powiatowej Nr 1106L Kolembrody-Mokre na odcinku o dł. 870 mb. 

Uchwała Nr XLV/349/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu na bu-
dowę chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1240L w m. Derewiczna. 

Uchwała Nr XLV/350/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XLV/351/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 
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